
                            Základní škola Český Krumlov, Za Nádražím 222 

                                                         Školská rada  

                                              Zápis z jednání 5. 6. 2024 

I. Předsedkyně školské rady Mgr. Lucie Schinková svolala schůzi školské rady  

(dále jen ŠR) na 5. června 2024 v 17:00 v ZŠ Český Krumlov, Za Nádražím 222. 

 

II. Přítomni: Mgr. Lucie Schinková 

                  Mgr. Iva Jandová 

                  Mgr. Petra Štiková 

                  Bc. Veronika Šváchová 

                  Alexandr Nogrády 

                  Mgr. Iva Hermannová 

Nepřítomna (omluvena): Ing. Romana Šolcová  

 

III. Program jednání 

 

1. Zástupkyně ředitelky školy Mgr. Iva Hermannová seznámila ŠR s těmito tématy:  

• stálý zájem o studium na ZŠ Český Krumlov, Za Nádražím 222 

• navýšení žáků s potřebou asistenta pedagoga (v příštím roce pouze 5 tříd bez AP) 

• ZŠ je součástí projektu „Pomáháme školám k úspěchu“  

(čtenářská, pisatelská gramotnost)  

• slovní hodnocení – bude postupně zaváděno na 1. stupni – příští rok v 1. třídách 

• rekonstrukce o prázdninách – cvičná kuchyňka, drobné opravy, malování, dveře 

v přízemí U12, vylepšení materiálního vybavení, změna logistických tras pro žáky  

při přechodech z družiny, současně ulehčení a zpříjemnění vyzvedávání dětí pro 

rodiče, výměna podlahy v tělocvičně, elektro brána u asfaltového hřiště  

(uzavření areálu školy) 

 

2. Kauza „JEDEN SVĚT“ 

• členové ŠR se shodli, že jednání rady mají být účastni pouze řádně zvolení členové  

+ zástupci školy 

• byly probrány dotazy od paní Berger, přečten článek z Epoch Times,  

proběhla diskuze k tématu 

• Školská rada se shoduje na tomto závěru: volba výběru filmů z projektu „Jeden svět“ 

je v kompetenci třídních učitelů, rodiče jsou informováni o promítání formou 

oznámení v aplikaci Bakaláři (včetně odkazů na trailery k filmům), účast žáků je 

dobrovolná, pro žáky, kteří se nezúčastní projekce, bude vždy zajištěn náhradní 

program v jiné třídě  

• specifické otázky k festivalu „Jeden svět“ a promítaným filmům je potřeba klást 

hlavním organizátorům tohoto projektu:  

https://www.jedensvet.cz/kontakty-a-tym 

https://www.jedensvet.cz/kontakty-a-tym


3. Ostatní 

• podnět pana starosty – děti přecházejí ze školy do jídelny venkovním prostorem,  

je možné zastřešit prostor, udělat nějaký průchod, nadchod? 

diskuze ŠR o vhodnosti a nevhodnosti, přemýšlení o možnosti přístřešku u vstupu  

do jídelny, aby děti byly kryté v případě, kdy je fronta až ven – zřizovatel se může 

zaobírat tímto záměrem zastřešení 

• podnět zastupujících rodičů (od dětí) – zajištění více antistresových hraček 

do „klidové zóny“ ve škole 

 

IV. Návrh termínu příští schůzky ŠR 

 

Následující zasedání ŠR proběhne v říjnu 2024. 

Předsedkyně školské rady včas informuje jednotlivé členy o přesném datu. 

 

Zapsala: Mgr. Štiková                                                                                            Dne: 5. 6. 2024 

Schválila: Mgr. Schinková                                                                                     Dne: 5. 6. 2024 


